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Vi blev ikke så mange, men fester måles som 
bekendt også i kvalitet. Den var i top. Vi havde 
rykket julefrokosten hjem til Lene ogKim i 
Lillevorde, og her fik vi så også lejlighed til at se 
den nye stald. Det er utroligt, hvad fire 
standardbokse kan gøre ved et hønsehus. I den 
ene af dem stod Lones nye pony, og hun kunne 
fortælle, at Davina er solgt som dressurhest til 
Norge. Lone og Lene havde lavet maden, da det 
viste sig at være både billigere og lettere end at 
køre rundt efter 9 kuverter. Hannah havde så 
suppleret med ris a la manden. Det var meget 
lækker mad, skulle vi hilse og sige. Lene havde 
også brygget snaps til os, og Gitte havde 
investeret i Tuborgs de gode med sne på. Hun 
havde også kreeret et hestespil til lejligheden, 
med udgangspunkt i reglerne og spillepladen fra 
det mere eller mindre kendte spil "hint". Det var 
der nu ingen af medlemmerne, der havde prøvet 
før. Det gælder om at mime, tegne, nynne og 
fortælle om alt godt fra hesteverdenen, og her 
kunne man da heldigvis skelne medlemmer fra 
ikke medlemmer. Måske er det stedet her at 
komme med en lille bitte undskyldning. Vi 
inviterer jo ledsagere med til julefrokosten og det 
er muligvis lige skrapt nok at bede dem om at 
mime et dressurprogram. Tvillingerne var på 
hvert sit hold, og da de begge er dårlige tabere 
skulle resultatet jo uværgerligt udløse sure miner. 
Heldigvis fik Lone mandlen bagefter, og så var 
hun glad igen. Til slut havde vi det store 
pakkespil og her var det absolut en fordel med 
mange gaver og få gæster. Vi fik Lenes 
valnøddesnaps, Annas flotte kort, sponsorgaver 
og marmelader, rapsolie, brunkagedej og flotte 
ting i træ. Det blev sent inden selskabet kunne 
bryde op og sige tak for en meget dejlig aften. 
Mon ikke vi gentager succesen i 2019.
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